



MONDEA

PARTNER VAN STERKE ORGANISATIES

STUURGROEP FUSIE

Verslag 29 november 2024

Dit document werd opgesteld door:

Mevr. Ilse Weynants

Jozef II straat 40, bus 1
1000 Brussel
T. +32 2 282 17 10
F. +32 2 282 17 15

info@mondea.be
www.mondea.be

Aanwezigheden/verontschuldigen	2
01 Goedkeuren vorig verslag	3
02 Werkgroepen	3
2.1 HR	3
2.2 Dienstverlening	4
2.3 Communicatie	4
2.4 Openbaar domein	4
2.5 Interne zaken.....	5
03 Communicatie	6
04 Varia	6

Aanwezigheden/verontschuldigen

Aanwezig: Marc Van de Vijver, Boudewijn Vlegels, Jo Van Duyse, Tine Carion, Antoine Denert, Dimitri Van Laere, Filip Vercauteren, Tijs Van Vynckt, Natalie Van Meervenne, Steven Vervaet, André Van de Vyver, Danny Van Hove, Ilse Weynants, Jeff Van Ouytsel, Lies Op de Beeck

01 Goedkeuren vorig verslag

Het verslag van de vorige zitting (13/9) was reeds per e-mail goedgekeurd.

02 Werkgroepen

2.1 HR

Toelichting van beide nota's door Tijs Van Vynckt.

2.1.1 RPR nieuwe personeelsleden (voorbereiding GR januari 2025) – bijlage 2

De stuurgroep neemt kennis van de inhoud van de nota.

Burgemeester Denert is bezorgd over de verworven rechten van de personeelsleden. Burgemeester Marc Van de Vijver zegt dat die oefening zal gemaakt worden. Er wordt mogelijks met een overgangsregeling gewerkt, zoals ook bij het Zorgpunt gebeurd is, zodat personeelsleden er niet op achteruit gaan.

Burgemeester André Van de Vyver vraagt of dit nog voorgelegd wordt aan de vakbonden. Burgemeester Marc Van de Vijver stelt dat er een informeel overleg gepland is op 9 december met de vakbonden.

Burgemeester André Van de Vyver vraagt of er dan nog bijstellingen kunnen gebeuren indien nodig.

Burgemeester Marc Van de Vijver antwoordt dat er vooral zal geprobeerd worden om duidelijkheid te geven. Met een aantal zaken moet wel voortgang gemaakt worden.

2.1.2 RPR-aanpassing 'verloven en aanwezigheden' (incl. meerekenbaarheid) (kennisgeving, beslissing van de 3 GR voor eind 2024) - bijlage 3

De stuurgroep neemt kennis van de inhoud van de nota.

De vraag tijdens de GR van Kruibeke m.b.t. een opmerking van de vakbond zal meegenomen worden in de discussie in 2025 bij de opmaak van de nieuwe RPR.

2.2 Dienstverlening

- 2.2.1 Retributiereglement administratieve stukken (beslissing nodig van de 3 GR voor eind 2024) - bijlage 4
- 2.2.2 Retributiereglement voornaamswijziging (beslissing nodig van de 3 GR voor eind 2024) - bijlage 5
- 2.2.3 Retributiereglement eenzijdige verbreking wettelijke samenwoning (beslissing nodig van de 3 GR voor eind 2024) – bijlage 6

Jeff Van Ouytsel geeft toelichting bij de drie nota's.

Danny Van Hove vraagt of je kan terugbetalen op een retributie (zie artikel 4 en 5 retributie verbreking wettelijke samenwoonst)? Graag advies vragen bij VVSG/ABB; mogelijkerwijze moet de tekst aangepast worden. Dat wordt meegenomen in het kader van het nieuwe reglement in 2025, nu gaat het vnl. om het gelijkstellen van het bedrag.

De retributiereglementen worden op de gemeenteraden in december voorgelegd zoals de teksten nu voorliggen en de vraag zal in 2025 nader bekeken worden.

2.3 Communicatie

- 2.3.1 Kennisgeving: eengemaakt intranet - bijlage 7
- 2.3.2 Kennisgeving: eengemaakte nieuwjaarskaart – bijlage 8

Jeff Van Ouytsel geeft toelichting bij beide nota's.

De stuurgroep neemt hier kennis van.

2.4 Openbaar domein

Jeff Van Ouytsel geeft toelichting bij alle nota's.

- 2.4.1 Inventarisatie rioolbeheer (beslissing nodig van de 3 CBS voor eind 2024) - bijlage 9
- 2.4.2 Vastgoedinformatieplatform (beslissing nodig van CBS Zwijndrecht voor eind 2024) - bijlage 10
- 2.4.3 Verkeersborden bebouwde kom en plaatsnaamborden (beslissing nodig van de 3 CBS voor eind 2024) - bijlage 11
- 2.4.4 Straatnaamborden nieuwe straatnamen (beslissing nodig van de 3 CBS voor eind 2024) - bijlage 12

Danny Van Hove vraagt of de oude straatnaamborden blijven hangen (doorstreept).

Burgemeester Marc Van de Vijver antwoordt dat dat niet zal gedaan worden; ze worden

vervangen. Gevraagd naar de timing, wordt aangegeven dat de nieuwe afgedekt blijven tot het einde van het jaar en dan pas onthuld worden.

2.4.5 Kennisgeving: winterdienst - bijlage 13

2.4.6 Kennisgeving: openbare verlichting - bijlage 14

Steven Vervaet vraagt naar de vertegenwoordiging in Fluvius. Tijdelijk zal er een vertegenwoordiging in de 2 verbanden blijven. Dit wordt opgepikt door de werkgroep samenwerkingsverbanden in 2025.

2.5 Interne zaken

2.5.1 Kennisgeving: integratie diensten per 1 januari 2025 / verhuisbewegingen - bijlage 15

Jo Van Duyse geeft toelichting. De stuurgroep neemt er kennis van.

Filip Vercauteren ziet het praktisch niet haalbaar dat het sociaal huis in Beveren zal komen. Dat is een verrassing, want er is nog niet concreet afgesproken hoe die cohousing zal gebeuren. Hij stelt dat dat niet de afspraak was; de maatschappelijk werkers zouden in Kruibeke blijven zetelen. Het is jammer dat dit al gecommuniceerd is aan het personeel. Hij stelt voor deze groep uit de oefening te halen.

In Kruibeke is de jeugddienst vervat in Huis van het Kind en dat schept verwarring.

Jo Van Duyse antwoordt dat het dienstverleningsmodel nog moet worden bepaald. We willen gaan naar 1 dienst en in kader daarvan willen we dat ze elkaar kunnen leren kennen en kunnen cohousen. Over meer dan dit gaat het nu niet, en dat is niet tegenstrijdig met wat is vastgelegd.

Filip Vercauteren stelt dat je daarvoor de hoofdstandplaats nog niet hoeft vast te leggen in het gemeentehuis Beveren.

Steven Vervaet stelt dat de hoofdstandplaats toch maar een formele vastlegging is; je kan in praktijk meer aanwezig zijn in de satellieten.

Burgemeester Marc Van de Vijver bevestigt dat. I.v.m. het dienstverleningsmodel is er nog geen beslissing genomen. De bekommernissen worden meegenomen.

Steven Vervaet is bezorgd over de afstand die mensen moeten gaan afleggen; er zouden mensen kunnen afhaken, als ze altijd naar Beveren moeten komen. Lokale betrokkenheid, op het terrein aanwezig zijn, kan belangrijk zijn.

Burgemeester Marc Van de Vijver zegt dat dat allemaal in kaart moet gebracht worden en dat er dan beslissingen zullen genomen worden.

Er is capaciteit genoeg om de ondersteunende diensten vanaf januari te huisvesten in Beveren en als de casco/tweede verdieping klaar is komen er voldoende plaatsen vrij, rekening houdend met telewerk en het clean desk principe, stelt Jo Van Duyse.

Er zal nog duidelijke communicatie moeten gebeuren naar personeel via de nieuwsbrief m.b.t. hoofdstandplaats en de toekomstige uitwerking van het dienstverleningsmodel.

Conclusie: er zal nog een communicatie voorbereid worden om de onzekerheid die er nu leeft weg te nemen.

2.5.2 Kennisgeving: aanbod materiaal aan nieuwe mandatarissen - bijlage 16

Jo Van Duyse geeft toelichting. De stuurgroep neemt er kennis van.

Er zal rekening gehouden worden met de nood die er is. Iemand die geen behoefte heeft aan iPad bv. kan dat aangeven.

03 Communicatie

Jeff Van Ouytsel geeft toelichting.

Communicatie m.b.t. 'hoofdstandplaats' wordt opgepikt.

04 Varia

Filip Vercauteren vraagt wat de stand van zaken is m.b.t. het dienstverleningsmodel en organisatiestructuur.

Burgemeester Marc Van de Vijver antwoordt dat het dienstverleningsmodel nog uitgewerkt moet worden.

Er ligt wel een tijdelijke organisatiestructuur voor, die zonet gecommuniceerd is aan de MAT-leden. Deze kan bezorgd worden aan de stuurgroepleden na dinsdag 3 december 2024.